
  FORMANDENS BERETNING 2023 
 
Vi er ca. 100 medlemmer, og der er heldigvis kommet nogle få nye til i løbet af året. 
 
Det første arrangement i 2023 var Fællessang og musik i Sognegården d.23/1. 
Der var 26 deltagere og alt gik godt. 
 
Det næste arrangement var fællesspisning d.23/2 og foregik i Idrætshuset. 
Menuen stod på hamburgerryg m. peberrodssauce, salat m. gulerod og bladselleri, samt 
æblecrumble til dessert. Der var 35 tilmeldte. Stemningen var god og maden smagte rigtig godt. 
 
Den 20/3 var der foredrag I SOGNEGÅRDEN. Titlen lød på Livet som fængselspræst i Horserød. 
Det var pensioneret præst Mary Larsen, som kom og fortalte om sine oplevelser i fængslet. 
Nogle var begejstrede for foredraget, mens andre synes, at det var kedeligt. Der var 21 deltagere. 
 
Fællessangen d. 17/4 blev aflyst, da Kirken havde arrangeret en sangaften d. 13/4. 
 
På Generalforsamlingen d. 19/4 fejrede vi vores 25 års jubilæum i Forsamlingshuset. 
Der var 45 tilmeldte. Vi fik dejlig mad fra Skævinge kro og der var Amerikansk lotteri. 
Desuden var der et spørgeskema, som deltagerne skulle besvare efter middagen. 
De skulle svare på hvilke oplevelser, som de foretrak, at vi skulle arrangere. 
Resultatet var, at busture og Generalforsamling samt Julefrokost var de store vindere. 
Fra AUGUST 2023 er vi blevet opsagt på Trongården, da de selv skulle bruge alle lokaler til det nye 
demensafsnit. Det lykkedes os, at få stillet et mødelokale til rådighed på Vejby Skole til alle vore 
rådsmøder. Det er vi meget glade for. 
 
Vi begyndte efteråret med Fællesspisning i Idrætshuset d.14/9. Her kneb det med tilslutningen, 
Men vi kom dog op på 22 deltagere. Stemningen var god og maden var som altid lækker. 
 
Den 2/10 var der foredrag med Steen Johansen fra Tisvilde. Han fortalte om sit liv og de forskellige 
steder han havde arbejdet i Arbejderbevægelsen. Desværre var der sket en dobbeltbooking, så vi 
måtte være i det lille lokale i Sognegården. Der var 27 deltagere. 
 
Vi havde en dejlig bustur til Heerups museum i Rødovre d. 11. oktober. Vi var 39 tilmeldte. 
Vi havde en dygtig guide, som fortalte om de interessante billeder, som Heerup havde lavet. 
Bagefter havde Werner fundet et lækkert sted, hvor vi fik dejlig frokost. 
 
Fællesspisningen d. 9/11 foregik igen i Idrætshuset. Vi var desværre kun 22 deltagere. 
Menuen stod på bankekød m. kartoffelmos og kogte grønsager. Til dessert fik vi frugtgrød. 
Det smagte som sædvanligt godt og stemningen var god. 
 
Julefrokosten holdt vi i forsamlingshuset 6/12. Vi var 49 tilmeldte. Maden var igen fra Skævinge 
kro, og var som sædvanlig lækker. Stemningen var god og folk hyggede sig. Vi sang julesalmer, 
spillede amerikansk lotteri og sluttede med en Julehistorie. 
 



Både i efteråret og i januar i år, har vi været nødt til at aflyse Fællessang i Sognegården på grund af 
manglende tilslutning. Vi er i konkurrence med Kirken. 
Vi overvejer om vi skal planlægge en ekstra Fællesspisning, da der har været god tilslutning til det 
både i februar og april. 
Ved fællesspisningen i april 2024 drøftede vi ved bordene, hvilke 3 ting, der var vigtigst. Prisen, 
Menuen eller Samværet. 
Der var 85 %, som syntes, at samværet var det vigtigste. Det betyder, at vi vil sætte prisen op på 
fællesspisningen til efteråret. Vi betaler 95 kr. for hver person, men prisen var sat ned til 50 kr. 
Det har betydet, at Trongårdsklubben har betalt 45 kr. x 39 personer=1755kr pr. fællesspisning 
Det bliver i alt 3510 kr. i hele foråret.  
Derfor vil betalingen blive normaliseret til efteråret. 
 
 


